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Úvodní slovo předsedy 
 

V roce 2017 se Fakultnímu klubu BION (dále jen BION) povedlo opět uskutečnit již             

zaběhnuté akce jako je Kladenský Majáles, Vánoční večírek BIONu, Prvák party, Setkání            

vedení se studenty a Burza skript. Dalšími akcemi na FBMI byly Velikonoce a Deskohranní. 

Jako každým rokem jsme se účastnili Dnu otevřených dveří na FBMI, Biošrotu,            

Fyziotmelu, Akce prvák, Pražského Majálesu a spolupořádali jsme Běh míru Kladno-Lidice a            

fakultní ples. 

Také jsme se snažili o udržování studentského života na ubytovnách a o aktivní             

komunikaci s vedením ubytoven a řešení všech problémů. Na kolejích se pořádaly akce jako             

BeforeSchoolBeer, Nakolejení, Halloween party, Čert a Mikuláš na Sosíku nebo Vaření      

guláše na den otevřených dveří na FBMI. Vrcholem byl Souboj mezi ubytovacími zařízeníni a              

byty na Kladně v pití alkoholu, který vyhrálo GDM. 

Sportovní výbor uspořádal pro ubytované na Kladně hned několik sportovních turnajů,           

z nichž nejúspěšnější byl beerpong, ale velice oblíbený byl volejbal, šipky a pingpong. 

Při správě internetové sítě BIONu jsme se díky velkým změnám již v roce 2016              

nesetkali s žádným větším problémem. Měli jsme tak prostor na další aktualizace, vylepšení a              

údržbu již fungujícího systému a jeho přípravu na evropskou legislativu. 

Začíná nám ale upadat aktivita členů s dalších studentů, což se nejvíce projevuje ve              

vyplněnosti ankety, nebo na aktivitě zástupců BIONu na GDM. Právě pro naše aktivní členy              

byl určen Večer na FBMI. 

 

Na závěr bych rád poděkoval všem, kteří Fakultnímu klubu BION pomáhají a podporují ho. 

 

Bc. Tomáš Pokorný 

Předseda Fakultního klubu BION 
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Organizační údaje o Fakultním klubu BION 

Počet členů Fakultního klubu BION 

Fakultní klub BION v prvním pololetí roku 2017 měl 174 členů. V pololetí druhém            

měl 221 členů. Což je způsobeno vyšším počtem členů na GDM díky vylepšení internertové              

sítě na GDM. 

Představenstvo Fakultního klubu BION 

Představenstvo je nejvyšší orgán v rámci klubu. Jeho pravomoci a povinnosti jsou           

vymezeny stanovami Fakultního klubu BION a stanovami Studentské unie ČVUT.          

Představenstvo se schází na pravidelných schůzích, které jsou veřejné. Členové          

představenstva Fakultního klubu BION si mezi sebou volí Předsedu a Místopředsedu.          

Obsazení jednotlivých pozic v představenstvu pro rok 2017 je uvedeno v následující tabulce: 

 
Příjmení a jméno Post Funkce 

Tomáš Pokorný Zástupce Fakultního klubu BION Předseda 

David Beneš Zástupce Fakultního klubu BION Místopředseda 

Petr Knedlík Propagace člen Představenstva 

Ondřej Hladík Zástupce koleje DM SPŠS člen Představenstva 

Alžběta Bartošková Zástupce koleje DM SPŠS člen Představenstva 

Martin Škopek Zástupce koleje GDM člen Představenstva 

Daniel Vondra Zástupce koleje GDM člen Představenstva 
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Na začátku listopadu proběhy volby do Představenstva. Obsazení jednotlivých pozic          

v Představenstvu od 27. 11. 2017 je uvedeno následující tabulce:  

 
Příjmení a jméno Post Funkce 

David Beneš Zástupce Fakultního klubu BION Předseda 

Alžběta Bartošková Zástupce Fakultního klubu BION Místopředseda 

Martin Mleziva Propagace, Hugs for free člen Představenstva 

Ondřej Hladík Zástupce koleje DM SPŠS člen Představenstva 

Jakub Janč Zástupce koleje DM SPŠS člen Představenstva 

Jan Vápeník Zástupce koleje GDM člen Představenstva 

Tomáš Valenta Zástupce koleje GDM člen Představenstva 

 

Sportovní výbor Fakultního klubu BION 

Sportovní výbor Fakultního klubu BION byl v roce 2017 rozpuštěn a jeho aktivity             

převzali členové Představenstva. 

 

Spolek Všestranně Aktivních Lidí 

Spolek Všestranně Aktivních Lidí (dále jen SVAL) na Fakultě biomedicínského          

inženýrství je jedním z výborů BIONu. Předsedou SVALu byla Inka Zuzaňáková. I přes            

vysokou účast na náborové schůzi se SVAL potýká s problémem málo nových aktivních lidí,              

kteří ve spolku vydrží být aktivní. Členství ve spolku je podmíněno aktivním podílením se na               

činnosti spolku. Členům je nabízeno nulové členství BIONu, ale ne všichni jej využívají.             
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SVAL je údernou jednotkou BIONu, podílí se na organizaci akcí BIONu a slouží hlavně jako               

začátek pro vyšší postavení a zodpovědnost v BIONu. 

 

Projekty Fakultního klubu BION 

XI. reprezentační ples Fakulty biomedicínského inženýrství a FK BION 

Již 12. ročník plesu tentokrát na téma Květinový ples se uskutečnil v kulturním domě             

naproti naší fakultě. Ples je hlavně pořádán propagační částí fakulty, kdy členové BIONu             

připravují program v malém sále. Malý sál měl na starosti Martin Jíška. Program v sále byl                

oživen několika hrami o ceny a k tanci hrál DJ. Vrcholem večera bylo studentské vystoupení,               

které měl na starosti BION. Romana Štěpánková se studenty nacvičila vystoupení s názvem             

Příběh květiny, které všechny ohromilo. Na plese bylo méně návštěvníků než minulý rok, ale i               

přesto se povedl a my se už těšíme na další ročník.  
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Kladenský majáles 2017 

Dne 21. 4. 2017 jsme uspořádali naši největší akci, kterou je Kladenský majáles.           

Účelem této akce je navázat na tradici již zavedeného festivalu, oslavit příchod jara a zvýšit               

podvědomí nejenom kladenských občanů o přítomnosti fakulty. Na další propagaci nám           

Audiovizuální centrum vytvořilo upoutávku a povedené video a Petr Knedlík vytvořil poutavý            

plakát.. 

Místo jsme zvolili stejné jako minulý rok a to areál bývalých kasáren před budovou              

FBMI, které nám vyhovuje díky dostupnosti elektrické energie a zázemí, které nám poskytuje             

FBMI. Bohužel jsme nebyli úspěšní při žádání o dotace z Kulturní komise města Kladna, tak               

jsme byli nuceni zavést symbolické vstupné. Festivalu se díky nepříznivému počasí zúčastnilo            

méně lidí než minulý rok. I díky mnoha ohlasům byl pro akci zvolen páteční den. Bohužel                

tato změna se neosvědčila, protože přišlo trochu méně studentů VŠ, kteří jezdí na víkend              

domů, ale přišli spíše studenti SŠ a řada lidí z Kladna a okolí.Celkem okolo 1500 lidí během                

celého dne. Hlavními pořadatelem této akce byli Tomáš Pokorný a Petra Zanášková.  

V průběhu odpoledne a večera zahrály kapely Curlies, John Wolfhooker, Donaha a           

hlavní kapelou večera byla Vypsaná Fixa,. V přestávkách mezi kapelami zazpívala i sama             

moderátorka Radka Malinová, vystoupili dětské kroužky a byla vyhlášena instagramová          

soutěž. Doprovodný program nejen pro děti obsahoval nafukovací skluzavku, skákání na           

gumách, malování na zem, slackline, pétanque a oddychovou chill-out zónu. 

Akce byla koncipována jako nezisková, pouze se symbolickým vstupným tak aby byla            

dostupná všem. Rádi bychom poděkovali všem, kteří k organizaci akce nějakým způsobem          

přispěli a hlavně všem sponzorům.  
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Běh míru Kladno – Lidice 

V sobotu 17. 6. 2017 pořádala Krajská rada seniorů Středočeského kraje 5. ročník             

Běhu míru Kladno - Lidice. I letos se běh uskutečnil rovněž pod záštitou děkana Fakulty               

biomedicínského inženýrství ČVUT v Praze. Běh samotný se běží k uctění památky vypálení             

obce Lidice během 2. světové války. Trasa běhu symbolicky začíná u Kladenského            

Gymnázia, kde byly shromážděny lidické děti a ženy a končí u památníku obětí v Lidicích.  

Děkan FBMI, pan prof. Dylevský, požádal BION o pomoc s informováním a            

organizováním studentů účastnících se této akce. Již potřetí se organizování a pomoci ochotně             

ujal Ondřej Hladík z Představenstva BIONu. První část studentů se účastnila celého běhu,             

který byl rozdělen na dvě poloviny. Nejprve běželi účastníci 4 km manifestačně městem             

Kladno a následně byl odstartován samotný závod na další 4 km. Druhá část studentů běžela               

jako doprovod handicapovaných dětí ze ZŠ Korálek, pro které byl téměř 3 km dlouhý úsek               

nevšedním zážitkem. Na konci běhu položil zástupce BIONu za všechny zúčastněné studenty            

pietní věnec k památníku lidických dětí. Běhu se zúčastnilo více než 200 běžců. Značnou část               

z nich tvořili studenti FBMI, z nichž přes 20 studentů běželo s handicapovanými dětmi.             

Vstupné bylo dobrovolmé. Vybraná suma byla slavnostně předána zástupci Fakulty          

biomedicínského inženýrství handicapovaným dětem ze ZŠ Korálek. 

 

 

Vánoční večírek 

Jako každým rokem jsme uspořádali 13. 12. 2017 pro členy a přátele BIONu Vánoční              

večírek. Akci měl na starosti Ondřej Hladík, který si kolem sebe vytvořil skupinku dalších              

pořadatelů. Pro místo jsme znovu vybrali pivovar Starokladno, který se nám osvědčil            

z minulého roku a ze spolupráce na mnoha různých akcích. Na vánoční večírek přišlo okolo              

120 lidí, převážně členů BIONu. Nově jsme si zapůjčili barevná světla a využili tak menšího               

tanečního prostoru naplno. Do programu bylo zařazeno hned několik společenských her.           
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Hledaly se zlatá prasátka, hrála se židličkovaná, tancovalo se s balónky a nakonec byla soutěž              

o nejromantičtější tanec. 
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Charitativní vánoční sbírka 

Jako minulý rok jsem se účastnili charitativní vánoční sbírku pro Dětský rehabilitační           

stacionář Zvonek na Kladně, kterou pořádali Engineers Prague. V obou budovách na Fakultě             

biomedicínského inženýrství byly umístěny koše pro hračky, výtvarné potřeby a dalších           

užitečné věci, které byly předány zástupci Engineers Prague a za BION Tomášem Pokorným             

na vánoční besídce. Všem přispívajícím za jejich dobrý skutek děkujeme.  
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Správa kolejní sítě 
Po velkých změnách v roce 2016 jsme v roce 2017 prováděli spíše menší změny, jako               

jsou aktualizace, údržba a řešení výpadků.  

Došlo k vyhoření switche na Sosíku, který byl do pár hodin vyměněn. Na GDM nám               

odešly 2 wifi AP, kde jsme museli doobjednávat a nasadit nové zařízení. Automatická             

aktualizace routeru Turris nám zapříčinila výpadek našich služeb. Vše bylo vyřešeno           

zapojením náhradního routeru čímž jsme získali čas na restart Turrise do továrního nastavení             

a znovu nastavení všech služeb. K jedinému delšímu výpadku došlo při přerušení optického             

spojení mezi Prahou a Kokosem. Výpadek trval dva dny a kromě obou ubytoven nefungoval              

internet ani na budovách FBMI. Také nám přestalo fungovat přihlášní na WikiBION, které je              

svázáno s FBMI, kde byl také problém odhalen a napraven. 

Na GDM došlo k přidělání racku na bloku D, kde nyní běží WiFi a je třeba tam                 

přesunout kabeláž z místnosti 212. Na GDM i Sosíku došlo k barevnému označení kabelů pro               

přehlednější orientaci v kabeláži. 

Byly spuštěny dva nové weby na našem virtuálním serveru na Strahově a to web              

studentské ankety na FBMI a druhý ITWiki, který slouží jako databáze pro správce sítě              

BIONu. 
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Další aktivity Fakultního klubu BION 

Snažili jsme se o udržování studentského života na ubytovnách a o aktivní komunikaci             

s vedením ubytoven a řešení všech problémů.  

Na začátku nového školního roku se staráme o začlenění prváků do studentského            

života a jejich seznámení se školou. Účastnili jsme se seznamovací akce Biošrot a Fyziotmel              

pro nové studenty, kde byly prezentovány možnosti volnočasových aktivit na Kladně,           

studentské organizace a spolky na ČVUT. Pro studenty ubytované na koleji pořádáme den             

před začátkem semestru Before school beer. Tato akce se velice osvědčila hlavně u nových            

studentů, kteří se nad místním pivem (pivovar Starokladno) seznámí se spolužáky, ale i             

staršími kolegy ubytovanými na koleji. Další tradiční celouniverzitní akcí, které se účastníme            

je Akce prvák. Nejčastěji jsme studenty navigovaly do učeben a připojovali k eduroamu.           

Studenti si našich rad velice váží a akci si pochvalují. Výhradně kolejní akci bylo Nakolejení,               

kde noví studenti byli seznámeni s vedením koleje, s pravidly ubytování a se zástupci koleje              

za BION. Důležitou akcí pro studenty je Burza skript na fakultě, kterou jsme spojili             

s Prvák party, která měla název Nejen capartí party. Studenti se zde seznámili s vedením             

fakulty, se studentskými organizacemi a spolky působícími na fakultě a zažili první            

studentskou party přímo ve vestibulu fakulty. 

Dále jsme se věnovali zpracováním a vyhodnocením studentské ankety kterou v           

polovině roku po Marku Tošovském převzala Žofie Kavale. Bohužel nám klesá vyplněnost            

ankety, kterou budeme muset v nadcházejícím roce řešit. Vyhodnocení studentské ankety je            

spojeno se setkáním vedení se studenty a následnou party na FBMI. Párty bývají tématická a               

témata často naráží na aktuální dění na FBMI. V letním semestru jsme pořádali Vysoce              

nakažlivou party a v zimním Vertikálně dislokační party, která narážela na blížící se             

rekonstrukci výškové budovy Kokosu. Také jsme společně na FBMI oslavili Velikonoce,           

malováním vajíček a pletením pomlásek to vše ve spojení s hraním deskovách her. 
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Vedle výše zmíněných akcí pořádal BION i celou řadu aktivit pro členy, kteří jsou              

ubytování na obou kolejích na Kladně, např. kolejní party, sportovní turnaje či          

filmové večery. Našimi nejúspěšnějšími společenskými kolejními akcemi byla       

Halloween party, Čert a Mikuláš na Sosíku. Z těch sportovních např. šipky, beerpong,        

volejbal a pingpong. V dubnu v klubu Poldofka proběhl legendární Souboj mezi            

ubytovacímí zařízeníní a byty na Kladně v potí alkoholu, který vyhrálo GDM. Na koleji              

také probíhalo vaření guláše na Den otevřených dveří na FBMI. 
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Na Dnu otevřených dveří na FBMI jsme prezentovali aktivity BIONu, Studentské           

unie ČVUT a možnosti ubytování na Kladně. FBMI jsme rovněž prezentovali v ČVUT zóně             

na Pražském Majálesu, kam vyrazila početná skupinka studentů. Naše expozice zahrnovala           

masáže a cvičení s fyzioterapeuty, měření fyziologických parametrů pacientským monitorem         

s biomedicínskými techniky a zkoušky zraku s optiky. 

V listopadu Tomáš Pokorný inicioval Večer na FBMI, schůzku aktivních studentů           

spojenou se stěhováním místnosti SVALu z FBMI a Sosík kvůli rekostrukci. Následovala            

společná večeře a diskuze nad aktuálními tématy s proděkanem a zástupci PR oddělení FBMI.              

Byla připravená i vzdělávací a naučná hra, která se bohužel časově nestihla. Shodli jsme se               

ale, že podobné schůzky aktivních studentů by se měli dělat častěji. 

Po mnoha letech byl pořízen nový hrnec 50 litrový hrnec na vaření guláše na den               

otevřených dveří ale také na vánoční punč a svařák. 
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Vypracoval Tomáš Pokorný.  

 

Schváleno Představenstvem Fakultního klubu BION dne 27. února 2018 v Kladně. 
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